
SKUPAJ NAM JE LEPŠE 

 

Epidemija koronavirusa je povsem spremenila naša življenja. Ne po 
svoji volji smo veliko časa preživeli sami ali v krogih svojih družin, saj 
so druženja odpadla.  

Prišlo je poletje. Dnevi so postajali daljši, temperature so se višale. Zato 
smo si vedno bolj želeli, da se čim prej vrnemo v normalne ritme 
življenja, ko se bomo lahko družili na pristen način, si stisnili roke in se 
objeli. 

Pisal se je trideseti junij, ko smo se po dolgem, predolgem času znova 
zbrali na težko pričakovanem druženju ter se podali na krajši izlet. 
Odpeljali smo se na obronke Pohorja, v Oplotnico.  

 

 

 

V senci dreves parka, v občinskem središču, nam je turistična vodnica 
opisala kraj, njegov nastanek in razvoj. Spomnila nas je na Tineta 
Lesjaka, domačega glasbenika, ki je bil vse svoje življenje neločljivo 
povezan s harmoniko in krajem in katerega kip stoji v parku. Ogledali 
smo si tudi oplotniško graščino, katero krasijo edinstvene freske in 
štukature.  



 

V domačem in sproščenem okolju domačije Forbar, v kraju Malahorna, 
smo zaužili malico ter domač kruh. In prav v tem prijetnem okolju je 
predsednik kluba dolgoletnemu članu in bivšemu predsedniku kluba 
Andreju Kačiču, ob 50. letnici delovanja kluba, izročil plaketo.  

 



Nadaljnja pot nas je vodila skozi kraj Kebelj do Kamnoloma Cezlak. V 
njem hranijo bogato muzejsko zbirko kamnoseštva. Že več kot stoletje 
deluje tu kamnolom tonalita. Kamnolom in delo v njem nekoč in danes 
nam je predstavil član društva iz Keblja. Z zanimanjem smo mu 
prisluhnili in si ogledali orodje za obdelavo kamna, fotografije in krajši 
predstavitveni film. 

 

Občutno bolj sveži zrak smo zadihali na Treh Kraljih. Skozi čudovite 
pohorske vasice smo se povzpeli nad 1100 metrov. Na najlepši strani 
Pohorja smo videli čudovit hotel Jakec z ožjo okolico ter se po drugi 
strani vrnili v Slovensko Bistrico. 

 



Naše druženje smo nadaljevali v Domu veteranov Brinje, kjer so nam 
veterani pripravili jedi z žara. Zato, da nismo bili žejni pa smo poskrbeli 
sami. Tudi sladkali smo se s sladicami, ki so jih prispevale naše članice. 
Tu nas je obiskal pomočnik komandirja Policijske postaje Slovenska 
Bistrica Venčeslav Markuš. Predstavil nam je območje, ki ga operativno 
pokriva PP Slovenska Bistrica ter podal kratko varnostno oceno. 

 

Proti večeru smo naše prvo pokoronsko druženje zaključili ter se 
zadovoljni in srečni razšli. Ugotovili smo, da nam je druženje res 
manjkalo ter da nam je skupaj lepše. Zato smo se razšli v pričakovanju 
našega prihodnjega snidenja. 
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